
 

 

 

  

 

  

HAVDRUP SKOLE 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Torsdag den 30.januar 2025 

kl. 17.30 – 19.30  

Skolens personalerum 

 

Mødeleder: Lea 

Referent: Morten 

 

 

Deltagere: Lea, Carsten, Kim, Edith, Maria, 
Rikke, Steen, Marianne, Morten, Julie 

Elevrepræsentanter:  Karen 

Fraværende: Kristoffer, Charlotte 

 

 

 

 

 

 

 

MJ har orienteret om status på byggeriet 

1. Budgetfremlæggelse af næste års budget  

Orientering og mulighed for spørgsmål 

20 min. 

 

 

Punktet må vente, da vi ikke har fået den endelige tildelingsmodel for skolerne. 
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2. Arrangement for forældrerødder 

Beslutning 

- Dato for arrangementet  

- Indhold 

30 min. 

Carsten har givet input på temaer. Drøftelse af hvilket tema vi gerne vil have.  

 

Vi beslutter, at det bliver denne: https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/kontaktfor%C3%A6ldre-

hvordan-g%C3%B8r-vi-p%C3%A5-vores-skole 

 

Drøftelse af tidspunkt. Det første forældremøde ligger august/september, og det er der, der bliver 

valgt nye kontaktforældre i klasserne. Det skal ligge således, at det bliver et arrangement for de nye 

kontaktforældre. 

 

Vi beslutter, at det bliver ultimo september. JL går videre med et præcist tidspunkt, som ligger ift. 

skolens kalender og oplægsholderens kalender, hun melder tilbage. 

 

3. Princip for trafikadfærd 

(se princip på skolens hjemmeside) 

Drøftelse 

JL har kort info i forbindelse hermed 

15 min. 

 

JL: der kommer flere skilte op på Skramsvej, og JL er i dialog med teknik og Miljø om, det er muligt 

selv at hænge noget oplysning op (noget der opfordrer til ”sikker skolevej”) 

 

Journalisten har henvendt sig til Lea igen ang. trafikforholdene omkring skolen.  

Drøftelse af hvilken rolle skolebestyrelse kan tage i det? Hvor meget skal skolebestyrelsen gå ind i 

sagen og hvad skal vi/Lea svarer journalisten? 

”Vi er klar over problematikken og også bekymrede. Politikkerne har bevilget økonomi til en 

ankomstanalyse med droneoptagelser ved skolen og idrætscenteret. Denne analyse foretages i 

foråret/sommeren 2025.” 

 

Princippet er fra 2019 og indholdsmæssigt ikke svarende til de gældende forhold nu. 

Der er fokus på trafikadfærd og trafiksikkerhed ifb. med undervisningen. Vi skal have 

opmærksomhed på det andre steder også, måske til forældremøder og i foldere fra skolen,  

 

Vi beslutter, at der ikke er behov for at have et princip for trafikadfærd og nedlægger derfor 

princippet.  

  

 

 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/kontaktfor%C3%A6ldre-hvordan-g%C3%B8r-vi-p%C3%A5-vores-skole
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/kontaktfor%C3%A6ldre-hvordan-g%C3%B8r-vi-p%C3%A5-vores-skole
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4. Orientering bordet rundt 

20 min. 

      a: formanden  

      b: de forældrevalgte 

      c: skolen/ledelsen    

      d: medarbejderrepræsentanterne 

      e: elevrådet 

      f: evt. FU-udvalget, bilag 

 

a: formanden  

Lea har fundet et dokument med en masse praktiske ting, som er afsendt fra 0. kl. 

Skal der også stå noget om skærme? 

Drøftelse om hvor meget det skal sendes ud skriftligt. JL og MJ spørger 0. kl.   

 

Elevrep: det har også meget indflydelse det, der sker hjemme. 

 

Vi skriver opfordring ang. trafik og skærmregler i folderen. 

 

Ros for opslag om arbejdet fra skolebestyrelsen 

 

 

b: de forældrevalgte 

Spørgsmål til folkeskolens kvalitetsprogram? Kan vi arbejde med det i skolebestyrelsen? 

JL: ”vi arbejder med det i skoleledergruppen i øjeblikket” 

 

JL orienterer om status på arbejdet med folkeskolens kvalitetsprogram til næste møde. Herefter kan 

skolebestyrelsen drøfte, hvordan de vil forholde sig til det og evt. arbejde med temaet. 

 

c: skolen/ledelsen   

Ansøgere: Vi er ved at ansætte en af kandidaterne fra sidste runde samtaler.  

Naturfag er svært at rekrutterer til.  

 

d: medarbejderrepræsentanterne 

Der er fordybelsesuge i næste uge. 

Der har været afholdt en del arr. i SFOen på det sidste.  

 

e: elevrådet 

Ikke noget fra elevrådet. 

Der er gang i en bagedyst konkurrence i uge 7.  
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Kunne elevrådet komme ind i processen med planlægning af fordybelsesuger og omlagte dage? 

 

Havdrup Skole har vundet en quiz ifb. skolepatruljen, præmie en tur i biffen. 

 

6. Evt. og kommende punkter 

 Forslag til punkter til dagsorden på næste 

møde. torsdag den 27. februar 

10 min. 
 

 

SBs årshjul kan den synkronises med skolens årshjul 

Økonomi skal på. 

Plancher der orienterer om principperne for skærme på skolen til børn og forældre. 

Lea, JL og MJ kigger på, hvilke principper som skolebestyrelsen skal til at arbejde med.  

 

Skoleplanen er for tidlig i processen til, at den kan komme på skolebestyrelsens dagsorden. 

 

 

JL spørger til starttidspunktet?  

Vi beslutter at mødet næste gang er kl. 17-19 

 

 

 
Årshjul for skolebestyrelsesarbejdet for Havdrup Skole  

Måned Fast emne/aktivitet 

August  Planlægning af tilsynsopgaver/årshjul for det kommende år. 

 Fælles forældremøder i sporene. SB aflægger årsberetning på forældremøderne (redegør for skolens og SB’s arbejde for det kommende skoleår) 

 Evt. klassesammenlægninger, der skal have virkning i det efterfølgende år. 
 

September  Gennemgang af kommunens budgetforslag og høringssvar. 

 Fælles møde for skolebestyrelserne for alle brugerbestyrelser. Udtalelse til det kommende budget. 
 

Oktober  Implementering af budgettet, håndtering af evt. besparelser og nye initiativer. 
 

November  Principarbejde 
 

December  Status på skolens skoleplan 

 Budget for det kommende år – drøftelse af budget 
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Kilder: Dialog på møderne, Oplæg, Kvalitetsrapport, Nationale test, Nationale trivselsmåling, Ledelsesinformationssystemet (uddannelsesstatistik.dk), 

Arbejdspladsvurdering, Generel fraværsstatistik, evt. Forældreundersøgelser. 

 

Januar  Godkende skolens budget. 

 Ferieplan. 

 Principarbejde 
 

Februar  Skoleårets planlægning - opstart, prioriteringer i fagudvalg mv. 

 Timefordelingsplanen ud over det obligatoriske timetal. 

 Udkast ny skoleplan 
 

Marts  Skoleårets planlægning (fortsat). 

 Proces for indskoling, 1. aprilbørn. 
 

April  Åbent hus 
 

Maj  Skoleårets planlægning: Orientering om fagfordeling i forhold til principperne 

 Nøgletal for skolen: UUV, trivselsmåling, karakterer (standpunkt) nationale test m.m. 

 Godkendelse af klassesammensætning for de kommende børnehaveklasser (antal klasser er givet). 

 Endelig skoleplan (særligt v/ændringer fra udkast) 
 

Juni  Opsamling på skoleåret – hvordan er det gået? Fokusområder for det kommende skoleår? 

 Justering af årshjul for SB (Godkendelse af fagfordeling fra maj til april o.a.) 

 Forberede årsberetning og evt. deltagelse på forældremøder 

 Møderække for næste skoleår 
 


